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INTERPELACJA 

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U.2024.609 t.j.) 

składam interpelację w sprawie 

staniu technicznego ciągu pieszego ulicy Dworcowej w dzielnicy Orunia-Św. Wojciech-Lipce. 

Mieszkaniec zwrócił się do mnie wskazując, że chodnik, który prowadzi od dzielnicowego domu kultury 

Stacja Orunia Gdański Archipelag Kultury do przejazdu kolejowego w stronę ul. Smętnej jest w 

katastrofalnym, fakt ten był wielokrotnie zgłaszany do Gdańskiego Centrum Kontaktu, do Gdańskiego 

Zarządu Dróg i Zieleni a także do Urzędu Miasta w Gdańsk. 

Jak wskazuje Mieszkaniec, zgłoszenia kierowane od ponad roku do jednostek miejskich nie przynoszą 

innego efektu, niż utrzymane stanu obecnego a stan chodnika pogarsza się i zagraża bezpieczeństwu, 

a w jednej z pisemnej odpowiedzi z Urzędu Miasta dostałem poradę korzystania z chodnika po drugiej 

stronie ul. Dworcowej. Z uwagi na brak przejść dla pieszych (strefa 30), duży ruch samochodów, w tym 

pojazdów ciężarowych, nie jest to najlepsza i bezpieczna doga dla pieszych. Jedna z odpowiedzi z 

aplikacji GCK zawierała termin naprawy chodnika do końca czwartego kwartału 2024 roku, niestety nie 

zostało to zrealizowane. 

Przyłączając się do postulatu Mieszkańca, uprzejmie proszę o podjęcie działań mających na celu 

zwiększenie komfortu i bezpieczeństwa pieszych na 50 metrowych odcinku, obecnie dziurawego 

chodnika. 

Wpłynęło 26.02.2025 r.



 



 
 



 
 



 
 

Stosownie do art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2024.609 t.j.) 

uprzejmie wnoszę o odpowiedź w terminie 14 dni. 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

/–/ 

 

Cezary Śpiewak-Dowbór 

Radny Miasta Gdańska 


